



羅省基督教會聯會

結合靈修、宣教和社關之聯合事工

2023年「聯會」主題：重燃傳福音的熱誠



First Evangelical Church Association

A joint & integrative ministry of spirituality, missions, social concern, and Church Planting

FECA Theme for 2023: "Rekindling the Passion for Outreach"

December 24, 2023

因有一嬰孩為我們而生、有一子賜給我們。政權必擔在他的肩頭上。他名稱為奇妙、策士、全能的神、永在的父、和平的君。~ 以賽亞書 9:6

1. 「聯會」救濟基金

在危難時刻，團結就是我們最大的力量。「聯會」發起一項重要的籌款活動，以支持我們的救濟基金，確保我們能夠盡快為在危難中的人們提供必須的支援。目前「聯會」已收到事工合作夥伴：印度喜馬拉雅宣教事工的要求，來支援當地於十月大雨決堤而造成嚴重洪澇。這災難已影響了錫金和北孟加拉邦 22,000 人的生活。喜馬拉雅宣教事工在該地區在進行許多項目，他們已制定了在未來幾個月救援工作的具體計劃，提供難民基本需要和物資，以支持受影響地區的重建。您的慷慨奉獻對我們的事工產生正面影響的動力。更重要的是在您的幫助下，能援助或解決更多在危難中需要的人的緊急需求，例如救災、醫療援助或生活的需要。讓我們共同努力，對有需要的個人和社區的生活產生持久的影響。感謝您成為希望的燈塔。

您可以透過以下方式奉獻：

網上奉獻：探訪 <https://www.feca.org/donation> 於網上捐款。

支票奉獻：支票抬頭為 FECA。備註：「救濟基金」。請把支票放進教會奉獻箱或郵寄至「聯會」 2617 W. Beverly Blvd., Montebello, CA 90640

2. 雅威心音樂事工馬來西亞及台灣短宣

請為雅威心音樂事工短宣代禱，願神大得榮耀！也祈求神保護團隊成員免受一切疾病和屬靈攻擊。

3. 「聯會」辦公室暫停辦公

「聯會」辦公室將於聖誕節，12/25 - 12/26 (週一及週二) 暫停辦公休息兩天。

1. FECA General Relief Fund

In times of need, unity is our greatest strength. FECA is launching a vital fundraising campaign to bolster our General Relief Fund, ensuring we can continue supporting those facing hardship. FECA has received requests for help from our ministry partner, Missions Himalaya in India. In October, heavy rains burst its banks, causing major flooding that affected the lives of 22,000 people in Sikkim and North Bengal. Missions Himalaya has many programs in that area and has concrete plans to conduct relief work in the next few months. They will provide basic needs and supplies to support the rebuilding of the affected area.

Your generosity has always been the driving force behind our ability to make a positive impact. With your help, we can reach even more individuals and communities in need. Whether disaster relief, medical assistance, or addressing other urgent needs, every contribution makes a significant difference.

Here's how you can contribute:

Donate Online: Visit our website, <https://www.feca.org/donation>, to donate online.

Write Check: Make checks payable to FECA. Memo line: "General Relief Fund." You may put your check in your church's offering box or mail it to the FECA office at 2617 W. Beverly Blvd. Montebello, CA 90640

Your support means the world to us and, more importantly, those we serve. Together, let's make a lasting impact on the lives of individuals and communities in need.

Thank you for being a beacon of hope.

2. WILL Music Ministry's Malaysia and Taiwan Short-term Mission

Please pray for WILL Music Ministry's short-term mission. May God be greatly glorified! *Pray also for God's protection against all sickness and spiritual attacks on the team members.*

3. FECA Office Will Be Closed

FECA Office will be closed on Monday & Tuesday (12/25 & 12/26) to celebrate Christmas.

上週主日崇拜實體出席人數與奉獻

	格蘭岱爾	聖迦谷		鑽石崗	ACC	亞凱迪亞	
		聖迦谷	豐盛之家			亞凱迪亞	恩上之家
國語	96	241	50	100	--	32	16
粵語	23	99	--	93	--	107	--
英語	156	87	--	--	100	53	--
青少年	15	與英語聯合		與 ACC 聯合	--	14	--
人數: 1,294							
	格蘭岱爾	聖迦谷	鑽石崗	ACC	亞凱迪亞		
經常費	36,700.57	22,716.99	14,650.68	7,769.47	9,586.25		
聯會宣教	1,650.00	10,020.00	50.00	--	900.00		
感恩奉獻	110.00	1,730.00	300.00	--	1,700.00		
其他	2,210.00	11,622.00	30.00	10.05	34,830.00		
11/23 結存	12,966	76,030	16,964	9,083	(14,417)		
01-11/23 結存	5,854	39,232	(63,611)	97,034	(75,294)		

Last Sunday's Worship In-Person Attendance and Offering

	Glendale	SGV		Diamond Bar	ACC	Arcadia	
		SGV	HOA			Arcadia	GCDC
		Mandarin	96			241	50
Cantonese	23	99	--	93	--	107	--
English	156	87	--	--	100	53	--
Youth	15	w/Eng.	12	w/ACC	--	14	--
Total: 1,294							
	Glendale	SGV	Diamond Bar	ACC	Arcadia		
General Fund	36,700.57	22,716.99	14,650.68	7,769.47	9,586.25		
FECA Mission Fund	1,650.00	10,020.00	50.00	--	900.00		
Thanksgiving	110.00	1,730.00	300.00	--	1,700.00		
Others	2,210.00	11,622.00	30.00	10.05	34,830.00		
11/23 Sur./Def.	12,966	76,030	16,964	9,083	(14,417)		
01-11/23 Sur./Def.	5,854	39,232	(63,611)	97,034	(75,294)		